



RUBELLI



Product scan (≈20x20 cm) or picture



## TEBALDO

### A19971

A silk lampas with large vegetable and flower shapes traced by a metallic yarn weave. In line with the typical decoration of the late Baroque period in which sizeable floral and vegetable elements were arranged with skilful mastery, this lampas has an elegant and elaborate swathe of flowers and leaves on a luminous silk satin ground. The sensual richness of the shapes and the precious materials dominate the ornamentation in a continuous dialogue with the matching colours of the ground.

*Lampasso in seta dalle ampie forme vegetali e floreali disegnate da trame in filato metallico. In linea con la decorazione tipica dell'epoca tardo-barocca in cui si disponevano con attenta maestria ampi elementi floreali e vegetali, questo lampasso presenta un'elegante ed articolata salita di fiori e foglie su un luminoso fondo in raso di seta. La sensuale ricchezza di forme e la preziosità di materiali dominano l'ornamentazione in un continuo dialogo con le armoniose cromie del fondo.*

Lampas de soie aux amples formes végétales et florales, dessinées par des trames en fil métallique. Inspiré par la décoration typique de la fin du baroque, qui disposait avec maestria d'amples éléments floraux et végétaux, ce lampas présente une ascension élégante et articulée de fleurs et de feuilles sur un lumineux fond en satin de soie. La richesse sensuelle des formes et des matières dominent le décor dans un dialogue contenu avec les harmonieuses tonalités du fond.

COMPOSITION:	26%CO 20%SE 16%VI 16%AC 11%LI 11%PM
USE:	LIGHT USE
WIDTH:	140 cm
WEIGHT:	390 gr/m
VERTICAL REPEAT:	47 cm
HORIZONTAL REPEAT:	35 cm

